
مرشــدلو - بــا گذشــت ســه مــاه از ارتقــای 

شهرســتان تــازه تاســیس زبرخان بــا حضور 
مدیــر کل امور رفاهــی زاِئرین اســتانداری  و 
اعضــای شــورای اداری نیشــابور و زبرخان و 
نماینده مردم شهرستان های نیشابور، فیروزه 
و زبرخان در مجلس، دومین جلســه شورای 
اداری زبرخان با معرفی معاون فرماندار و دو 
بخشــدار این شهرستان در شــهر خرو برگزار 
شد. فرماندار زبرخان گفت: مطالبه اصلی ما 

از شما رضایتمندی مردم است.
ســلیمانی افزود: در همین مدت کوتاهی که 
از ارتقای زبرخان می گذرد، تحولات خاصی 
در زمینه های مختلف مانند افتتاح پروژه های 
عمرانی و خدماتی با 65 میلیارد تومان اعتبار 
در هفته دولت، مجهز شدن 15 روستای این 
شهرستان به سامانه پایش با نصب دوربین با 
همکاری شورای اسلامی و دهیاران روستاها 
و همچنیــن بیــش از 500 بازدیــد و نظــارت 
بهداشتی توســط شــبکه بهداشــت و درمان 
شهرستان و... را می توان نام برد که این نشان 
از همکاری و همراهی خوب مسئولان و مردم 

این شهرستان است. 
ســید یحیی ســلیمانی خطاب به مسئولان و 
مدیران شهرســتان گفت: مطالبه اصلی ما از 
شما رضایتمندی مردم اســت و با مردم بودن 
بزرگ ترین مزیت یک مدیر است و کار کردن 
در حالت عادی هنر نیســت و مدیریت کردن 
شرایط در وضعیت سخت هنر است و اگر نمی 
توانیم برای مردم کاری انجام دهیم، شنیدن 

درد دل و حــرف مــردم مــی توانــد باعث رفع 
نارضایتی آن ها شود. در ادامه هاجر چنارانی 
نماینده مردم شهرستان های نیشابور، فیروزه 
و زبرخان در مجلس شــورای اســلامی هم به 

مدیــران توصیه کــرد: بــازه خدمت بــه مردم 
خیلی کوتــاه اســت. امروز کــه ما ایــن طرف 
میزهستیم فردا در آن طرف میزقرار خواهیم 
گرفــت و مراجعه مــردم به مســئولان خدمت 

است، مردم را خیلی معطل نکنید. 
قانــون ها آیات صریــح خداونــد و وحی منزل 
نیســتند، به قوانین انعطاف بدهید و قانون را 
نشکنید ولی آن قدر خم بدهید تا مشکل مردم 
حل شود. در ادامه جعفر سیدآبادی به عنوان 
معاون فرماندار و جعفر الیاسی مقدم به عنوان 
بخشدار بخش مرکزی و حبیب سکاکی هم به 
عنوان بخشدار اسحاق آباد شهرستان زبرخان 

معرفی شدند.

فرماندار زبرخان در جلسه شورای اداری شهرستان: 

رضایتمندی مردم مطالبه اصلی ما ازمدیران 

اجتماعی-فرهنگی
روزنامه سیاسی، اقتصادی، فرهنگی، اجتماعی خراسان رضوی
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اخبار

جامعه 

طرح توسعه و بازسازی آستان 
مقدس امام زاده یحیی )ع( کلید خورد 

پوریوسف-طرح توسعه و بازسازی ساختمان  آستان 

مقدس  امام زاده یحیی )ع( مشــهور به کمر زیارت 
به همت خیران شهرستان های مه ولات و کاشمر با 
حضور امام جمعه مه ولات و گناباد، نماینده گناباد 
در مجلس و جمعی از معتمدان شهرستان های مه 
ولات ،کاشمر وگناباد کلید خورد .حاج رضا ناصح 
عضو هیئت امنای آســتان مقــدس امامزاده یحیی 
)ع( گفت: این طرح با حضــور فعال اعضای موکب 
های حضرت ابوالفضــل العباس فیض آبــاد و امام 
حســین )ع(کاشــمر  که امســال از خدمت بــه زوار 
اربعین در کربلا باز مانده اند زیر نظر اداره اوقاف و 
امور خیریه گناباد شروع شده است. وی افزود:طرح 
توسعه این آستان مقدس  با زیربنای۷00 متر مربع 
و بــرآورد هزینــه دو  میلیــارد و 500 میلیون تومان 
انجام می شود که تاکنون مبلغ ۴00 میلیون تومان 

آن از سوی خیران مه ولات تامین شده است .

 آمار بستری بیماران کرونایی
 در کاشمر صعودی است 

 مهدیان -مدیر شبکه بهداشت و درمان کاشمر با ابراز 

نگرانی از بازگشت مجدد این شهرستان به وضعیت 
قرمز کرونایی، درخصوص سیر صعودی آمار بیماران 
کرونایی بســتری در بیمارستان شــهید مدرس)ره( 
هشدار داد.دکتر یزدانی با بیان این که وضعیت تعداد 
مبتلایــان و بستری شــدگان از هفته گذشــته در این 
شهرستان در حال افزایش اســت، افزود: این میزان 
آمار افــراد مبتلا و بســتری کــه  طی یک هفتــه اخیر 
ثبت شده از ابتدای شیوع این ویروس بی سابقه است.
وی با اشــاره به این که در شانزدهمین روز مهر شاهد 
بیشترین آمار بستری بیماران کرونایی در بیمارستان 
شهید مدرس)ره( کاشمر بودیم، اظهارکرد: با توجه 
به این که در وضعیت قرمز و بحرانی قرار داریم  از مردم 
می خواهیم ضمن رعایت پروتکل های بهداشتی در 
تجمعات و محافل عمومی، استفاده از ماسک و فاصله 

اجتماعی را همواره مدنظر قرار دهند.

توسط خیریه سلامت فیروزه انجام شد 

اهدای شیرخشک و مکمل های 
تغذیه ای به کودکان نیازمند 

 گلستانی-مدیر شبکه بهداشــت و درمان فیروزه به 

خراسان رضوی گفت: در سومین مرحله از فعالیت 
مرکــز خیریــه ســلامت فیــروزه، همزمان بــا هفته 
کودک،  ۴0 عدد شیر خشک و مکمل تغذیه ای بین 
خانواده های نیازمند کــه کودکان دچار کم وزنی 
و ســوء تغذیه حاد یا با بیماری خــاص دارند، توزیع 
شــد.دکتر خجســته پور  افزود: پویش تهیه مکمل 
های تغذیه ای برای کودکان دچــار کم وزنی که به 
ســوء تغذیه مبتلا هســتند به راه افتاده اســت. 20 
کودک زیر پنج سال که دچار کم وزنی و سوء تغذیه 
حاد هســتند و ســه کودک با بیمــاری های خاصی 
نظیر فلج مغزی  که والدین آن ها از توان مالی کمی 
برخوردار هستند، شناسایی شدند. وی ادامه داد: 
این اقلام که شــامل ۴0 عدد شــیر خشک و مکمل 
تغذیــه ای اســت، همزمان بــا روز جهانــی کودک، 

بین خانواده های شناسایی شده توزیع شد. 

اخبار

فرهنگی 

 فرماندار بردسکن خبرداد: 

اجرای 332 طرح با اشتغال زایی 
۵۰۰ نفر توسط بنیاد برکت 

علی نــوری- فرمانــدار بردســکن گفــت: از ابتدای 

آغاز بــه کار بنیاد برکت در بردســکن تاکنون بیش 
از ۳۳2 طــرح با اشــتغال زایــی 500 نفــر به طور 
مســتقیم با پرداخت 12 میلیارد تومان تسهیلات 
توســط این بنیاد در شهرســتان بردســکن صورت 
گرفتــه اســت. شــاکری در گفــت وگو با خراســان 
رضوی اظهار کرد: بنیاد برکت بردســکن در حوزه 
های مختلفی اعم از کشــاورزی، خدماتی، دانش 
بنیان، خیاطی، دام ســبک، پرورش ماهی و شــتر 
، تولید بلوکه و جدول در ســطح روســتاها مشغول 
بــه کار هســتند.وی افــزود: حضــور بنیــاد برکت 
در روســتاهای شهرســتان بردســکن باعث شــده 
جوانــان جویــای کار بــه ویژه در ســطح روســتاها 
مشغول کار شوند و اولویت های بنیاد برکت طبق 
تاکیــد مقــام معظم رهبــری توجــه به روســتاهای 
محــروم  اســت کــه در جلســه اخیر بــا مدیــر بنیاد 
برکت شهرستان بردسکن تعداد روستاهای تحت 
پوشش از 1۳ روستا به 1۷ روســتا افزایش یافت.
فرماندار بردســکن با بیان اینکه تقاضا شده است 
مجموعــه فعالیت هــای بنیــاد برکت در روســتاها 
توســعه پیدا کنــد، افــزود: در حوزه هــای مختلف 
کشــاورزی، احیای قنوات باید توجه بسیاری شود 
و شهرســتان بردســکن نیــز طبــق مصوبــه هیئت 
وزیران جزو شهرستان های محروم و کم برخوردار 
اســت و لذا نیاز بــه توجه بســیار زیــادی دارد.وی 
همچنین  گفــت: طرح اجتماع محــور بنیاد برکت 
در شهرستان بردســکن تاکنون موفق عمل کرده 
و حضور بنیاد برکت در روســتاها منجر به اتفاقات 
خوب به خصوص مهاجرت معکوس شــده اســت و 
مشارکت جوانان روستا و خانواده ها در سه بخش 

مرکزی، انابد و شهر آباد به خوبی دیده می شود.

رئیس محیط زیست تایباد خبر داد: 

ورود نخستین گروه درناهای 
مهاجر سیبری به تایباد 

کلثومیــان- رئیــس اداره محیــط زیســت تایبادگفت 

:دشــت کاریز از توابع بخش مرکزی  تایبــاد یکی از 
بهترین زیســتگاه هــای پرنــدگان به ویــژه پرندگان 
شکاری و تنها زیســتگاه درنای خاکستری در شرق 
کشور است.قیصری  گفت:حاشیه هریرود بهترین 
عرصه برای زمســتان گذرانی درناهای خاکستری 
اســت که هر سال اواســط مهر از ســیبری به منطقه 
تایباد مهاجرت می کنند و تــا پایان فروردین مهمان 
دشت های این بخش از استان هستند.وی افزود:هر 
ســال با آغاز کوچ درنای خاکســتری افــزون بر هزار 
قطعه از این نوع پرنده به تایبــاد مهاجرت می کنند.

شهرســتان های تایبــاد و باخرز دارای اکوسیســتم 
اکوسیســتم  در  و  اســت  کویــری  و  کوهســتانی 
کوهســتانی گونه های با ارزش از قبیل پلنگ، قوچ، 
میش وحشی و خوک و در اکوسیســتم کویری گونه 

های جانوری از قبیل آهو و کفتار زیست می کنند.

افزایش 3۰درصدی برداشت 
محصولات جالیزی در گناباد 

 صفری-رئیس اداره زراعت جهاد کشاورزی گناباد 

گفت:کشــت محصولات جالیزی نظیــر هندوانه و 
خربزه طی امسال در شهرستان گناباد  ۳0 درصد 
افزایش یافته است. صداقت افزود : دو هزار و ۹00 
تــن هندوانه و خربــزه از ســطح 1۷5 هکتار زمین 
کشاورزی گناباد برداشت شد. وی گفت : با توجه 
به افزایش بارندگی، ســطح زیر کشت محصولات 
دیم در گناباد دو برابر شده که افزایش ۳0 درصدی 

تولیدات در این بخش را به همراه داشته است. 

راه اندازی دومین ترمینال 
فراوری پسته درتایباد 

کلثومیان-میــری رئیــس جهــاد کشــاورزی تایباد 

گفــت: دومین ترمینال فــراوری پســته در تایباد با 
بیش از 60میلیارد ریال سرمایه گذاری راه اندازی 
شد.میری گفت : این واحد در دو خط فعالیت خود 
را آغاز کرده اســت و دومین ترمینال فراوری پسته 
در تایباد در دو شــیفت کاری فعالیت می کند.وی 
افزود: بــا راه اندازی این ترمینال، زمینه اشــتغال 
50نفــر از زنان سرپرســت خانــوار در ایــن منطقه 
فراهم شده است.وی افزود: هم اکنون چهار خط 
فراوری پسته در تایباد فعال است و روزانه 250تن 
محصول پسته در این شهرستان فراوری می شود.
میری گفت : سالانه دوهزار و 500تن پسته در این 
شهرســتان تولید و روانه بازار های مصرف سراسر 

کشور می شود.
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نماز جمعه

بهره مند

 یکــی از اهــداف دشــمن، کمرنــگ کــردن 
فرهنــگ ایثار و شــهادت در بیــن نوجوانان و 
جوانان اســت و ایــن موضوع یکی از مســائل 
مهمی است که دشمن آن را دنبال می کند. 
امام جمعــه صالح آبــاد  در خطبه هــای نماز 
جمعه صالح آباد که در مسجد قائم آل محمد 
)عج( صالح آباد برگزار شد با بیان این  مطلب 
افزود: بایــد فرزندان ما یاد بگیرند که شــهدا 
می تواننــد بهترین الگو برایمان باشــند و نام 
و یادشــان برای ما همیشــه جاودانــه خواهد 
بود. حجت الاسلام ساجدیان  ضمن تذکر به 
شهرداری و شورای شــهر اظهار کرد: بیشتر 
خیابان ها و معابر شــهر صالح آبــاد بدون نام 
هســتند یا برخی از آن ها نــام هایی همچون 
سوســن، ســنبل و ... دارند ولی شهرســتان 
صالح آباد 110 شــهید و چند ســردار شهید 
و پنــج شــهید گمنــام دارد و باید کمیتــه نام 
گذاری خیابان هــا و کوچه هــا در صالح آباد 
تشکیل شود و کوچه ها و خیابان های صالح 
آباد مزین به نام شهدای شهرستان شود. وی 
افزود: شهرســتان صالح آباد در محل تلاقی 
سه کشــور واقع شــده و یک شهرستان سوق 
الجیشــی و مــرزی اســت و مــا امنیتــی را که 
داریم مدیون شهدا هستیم، وظیفه داریم که 
فرزندان و نوجوانان و جوانانمان را با فرهنگ 
ایثار و شهادت آشــنا کنیم. امام جمعه صالح 
آباد خاطرنشــان کرد: باید اداراتی همچون 
بنیاد شهید و ... در صالح آباد مستقر شوند و 
ما کمترین کاری که می توانیم در قبال شهدا 
در حــوزه فرهنگــی  انجام دهیم نــام گذاری 

کوچه ها و خیابان ها به نام شهداست. 
 شمس آبادی- حجت الاســلام  دلیری پور ، امام 

جمعه جویــن در خطبه هــای این هفتــه  نماز 

جمعــه جویــن   دربــاره مشــکلات اقتصــادی 
فعلی  گفــت : راه حل مشــکلات  فقط اجرای 
فرمایش مقام معظم رهبری است  و آن  مراجعه  
و نگاه به داخل  است.وی افزود: روشی که  در 
قرن اخیر ژاپن با موفقیــت تجربه کرد  این بود 
که دروازه هایش را بــه روی کالاهای خارجی 
بســت  تا مردمش مجبور به خودکفایی شوند.
امام جمعه جویــن با انتقــاد از واردات بی رویه 
گفت : چرا کالایی که تــوان تهیه و تولید آن در 

داخل فراهم است  وارد می کنند.
 کلثومیان-حجت الاســلام ملکــی ابرده امام 

جمعه تایبادگفت:نقدمنصفانه و دلســوزانه 
لازم اســت،  در دوغــارون هرج ومرج اســت، 
سوخت قاچاق می شود،  دولت، قوه قضاییه 
ومجلــس در جلوگیری از مشــکلات وحدت 
داشــته باشــند. وی گفت:بعضــی از افــراد 
مســئول در اســتان و کشــور در هــرج ومــرج 
دوغارون و قاچاق ســوخت، دخیل هستند. 
دســت مســئولان محلی  بســته اســت ، حل 
مشــکلات بــا کارشناســی و حل مشــکلات 
بیــکاری لازم اســت . همــه کمــک کننــد. تا 
مشکل اشتغال در مرز در دوغارون حل نشود 

، دست بردارنیستم.

ملکی- حجت الاســلام سید قاســم دهقانی، 

امام جمعه خوشاب در خطبه های نماز جمعه 
سلطان آباد با تاکید بر رسیدگی مسئولان به 
مشــکلات مردم و جلوگیــری از گرانی های 
افســار گریخته، گفــت: تنها راه حل مشــکل 
بیکاری جوانان و گرانی، تکیه بر توان داخلی 
و حمایت از تولید داخلی و گسترش آن است.
اصغری- حجت الاســلام معلمی امــام جمعه 

فریمــان در خطبه هــای نمازجمعه بــه بیان 
عوامــل برکــت اقتصــادی در آمــوزه هــای 
اســلامی پرداخت و گفت: مفهــوم برکت در 
اقتصــاد اســلامی شــامل چهار عنصر رشــد 
و نمــو، اســتمرار و دوام، قداســت و پاکــی و 
طیب بــودن و آرامش می شــود کــه برخی از 
اندیشــمندان اقتصاد اســلامی، این اقتصاد 

را به »اقتصاد برکت« نام گذاری کرده اند. 
 مرادی-حجــت الاســلام نــادری، امــام  جمعه 

موقت نصرآبادگفت: اربعین و عدد۴0دراسلام 
کلمه مقــدس و پررمز و  رازی اســت.وی تاکید 
کرد:اعمــال انســان باید بــرای خــدا ونزدیک 
شدن به او باشد. علم اندوزی، گفتار، سکوت و 
دوست و دشمنی هرکس باید برای خدا باشد.
وی افزود:کســی که علم و دانــش می آموزد به 

این نیت باشــد که برای خدمت به مــردم و گره 
گشایی علم می آموزد نه برای اهداف شخصی 
و کســی که در زیر پرچم امام حسین )ع(است 
نبایــد احتکارکنــد، نباید گران فروشــی کند، 

نباید غیبت کند.
علی نوری-حجت الاســلام امینی امام جمعه 

بردســکن گفت: مســئولان باید از نزدیک با 
مردم ملاقات عمومی داشته باشند و درددل 
آنــان را بشــنوند و مســائل اقتصــادی امروز 
مردم از پشت شیشه خودرو قابل حل نیست. 
وی  اظهار کرد: مدیران و سران سه قوه باید با 
مردم ملاقات و دیدار داشته باشند و نمی شود 
از پشــت شیشــه خودرو وضعیــت اقتصادی 

مردم را رصد کرد.
محمودی- حجت الاســلام بختیــاری امــام 

جمعه ســرخس در خطبه های این هفته نماز 
جمعه با تأکید بر این که مشکلات اقتصادی 
نســخه علاج داخلــی دارد،گفت:همــه باید 
دست به دســت هــم بدهیــم و بــا اعتقــاد بــه 
خــدای متعال و تکیه بــر روحیــه دوران دفاع 
مقدس شاخ همه ابرقدرت ها را در این جنگ 

اقتصادی  بشکنیم .
صفری- حجت الاســلام صادقی امــام جمعه 

گناباد گفت:یکی از مسائل مهم مسئله گرانی 
هاست که همه قشرهای جامعه را تحت فشار 
قرار داده اســت و بعضی تصور می کنند همه 
گرانی ها زاییــده تحریم اســت البتــه حدود 
50درصدگرانی ها به دلیــل تحریم و جنگ 
اقتصادی آمریکاست و همچنین بلای کرونا 
کــه حتی غول هــای اقتصــادی را بــه زانو در 
آورده اســت. وی افزود: 50درصد گرانی ها 
معلول ســوء مدیریــت مدیران ، بــی توجهی 
به اجرای سیاســت های اقتصــاد مقاومتی ، 
دلخوش کردن به وعده های پــوچ بیگانگان 
، کار نکردن  جهادی و سیاست گذاری های 

غلط است که مربوط به تحریم نیست . 

امام جمعه صالح آباد در خطبه های نماز جمعه : 

کمرنگ کردن فرهنگ شهادت در بین جوانان یکی از اهداف دشمن است 

وضعیت بیمارستان های نیشابور فراتر از فوق بحرانی شد 

ابتلای 75 عضوخانه سالمندان نیشابوربه کرونا 
نیشــابور  پزشــکی  علــوم  دانشــکده  رئیــس 
گفــت: بــا مثبت شــدن تســت ۷5 ســاکن خانه 
سالمندان در نیشابور، وضعیت بیمارستان های 
نیشــابور فراتــر از فــوق بحرانــی شــد.عظیمی 
نــژاد، رئیس دانشــکده علوم پزشــکی نیشــابور 
گفت:  اوضــاع نیشــابور در شــرایط بحرانی بود 
و ازنظرظرفیت هــای تخت هــای بیمارســتانی 
مبتلایان به کرونا در شــرایط بسیار محدود قرار 
داشتیم اما  متوجه شدیم بیماران مبتلا به کرونا 
در خانه ســالمندان علــی بن ابی طالــب)ع( در 
حال افزایش هســتند به نحوی کــه طی یک روز 

12 نفر از این افراد به بیمارستان منتقل شدند.
رئیس دانشــکده علوم پزشــکی نیشــابورمطرح 
کــرد: بــا انجــام آزمایــش از افــراد ســالمند این 
مرکــز  متوجــه شــدیم تمــام ۷5 نفر ســاکن در 
ایــن مرکز بــه کرونــا مبتــلا شــده اند.وی تأکید 
کرد: شــش نفر از افراد این مرکز به بیمارســتان 
منتقل شــده اند و اوضاع بیمارســتانی نیشــابور 
را دچار شــرایط خاص کرده انــد.وی بیان کرد: 
متأسفانه  یک نفر از این افراد فوت کرد و با توجه 
به سن و ســال این افراد و بیماری های زمینه ای 

شرایط را برای کادر درمان سخت کرده است.

سرپرست استانداری خراسان رضوی:

ورود زائران پیاده به استان ممنوع است
سرپرست استانداری گفت: مقرر شده اســت که پذیرش زائران پیاده دهه آخر صفر 
به استان انجام نشود و ورود آنان به شهر مشهد ممنوع است. جعفری در گفت و گو با 
»خراسان رضوی« افزود: سیاست ما در قبال زائران پیاده محترم توجیه، اقناع سازی 
و برگشت به مبدأ است. به همه دســتگاه ها و مراکز مرتبط نیز اعلام و ابلاغ کردیم و 
این موضوع لازم الاجراست و این عوامل در ورودی های شهر مشهد مستقر هستند 
و از ورود کاروان های پیاده جلوگیری خواهند کرد. وی تاکید کرد: هماهنگی هایی 
نیز با اســتان های همجوار انجام شده تا اطلاع رســانی  لازم برای نپذیرفتن  زائران 
پیاده به استان و مشــهد در این ایام از شــهرهای مبدأ انجام شــود.رئیس پلیس  راه  
استان  نیز گفت: با توجه به شرایط کرونایی و وضعیت قرمز در استان، هموطنان از 
سفر به خراسان رضوی در ایام دهه پایان ماه صفر پرهیز کنند. سرهنگ امیدوار در 
گفت و گو با ایرنا افزود: نیروهای پلیس  راه در طول جاده های استان مستقر هستند 

و سختگیری ها و محدودیت هایی نیز در جاده ها اعمال خواهد شد.


